
Protokół Nr 35/2011 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Nidzicy 

w dniu 21 września 2011 r. 
 

W posiedzeniu uczestniczyli: Starosta – p. Ludwik Ekiert, Wicestarosta – p. Lech Brzozowski, 

członkowie Zarządu: p. Robert Radzymiński, p. Janusz Kwiatek, p. Waldemar Słupski, Skarbnik 

Powiatu – p. Renata Mróz, Sekretarz Powiatu – p. Elżbieta Bieniek, zgodnie z załączoną listą obecności 

oraz Dyrektor ZOZ – p. Anna Osłowska wraz z kadrową - p. Agnieszką Malinowską, Audytor – p. 

Sebastian Bentkowski wraz z pomocnikiem – p. Piotrem Bondarem, Kierownik Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie – p. Anna Kalinowska, Kierownik Wydziału Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i 

Promocji – p. Sławomir Knapiński wraz z inspektorem - p. Jolantą Tymińską, Dyrektor Zespołu Szkół 

Rolniczych i Ogólnokształcących w Jagarzewie – p. Krzysztof Komorowski, Dyrektor Poradni 

Psychologiczno-Pedagogicznej - p. Jan Żeszko, Dyrektor Zespołu Szkół Zawodowych                                 

i Ogólnokształcących – p. Dariusz Wółkiewicz, Dyrektor Centrum Kształcenia Praktycznego – p. 

Jarosław Kwiecień oraz Dyrektor Specjalnego Ośrodka Szkolno - Wychowawczego – p. Bożena 

Breńska.  

Posiedzeniu przewodniczył Pan Starosta.  

 

Porządek obrad: 

I. Zespół Opieki Zdrowotnej:  

1. Sprawy finansowe. 

2. Informacja z kontroli w ZOZ. 

II. Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie: 

1. Informacja o zmianie przepisów ustawowych. 

III. Wydział Oświaty: 

1. Podjęcie decyzji w sprawie dachu na budynku ZSO. 

2. Omówienie Wieloletniego Planu Inwestycyjnego. 

3. Zatwierdzenie aneksów do projektów organizacyjnych szkół. 

IV. Wydział Finansowy. 

1. Omówienie wniosków finansowych jednostek. 

 

Ad. I. 

Pan Starosta poinformował, że od ostatniego posiedzenia dużo rozmawiał z dyrektor ZOZ, jednak 

po tym wszystkim przyszło pismo wywołujące różne uczucia. Dyrektor pyta, na jakiej podstawie jest 

prowadzona kontrola itp. Pan Starosta wyraził prośbę, aby się mocno nie sprzeczać, a audytora - o 

wyjaśnienie spornej kwestii. 

p. Sebastian Bentkowski zaznaczył, że kontrola prowadzona jest przez Zespół powołany przez 

Zarząd Powiatu, w związku z kompetencjami Zarządu, w ramach nadzoru nad jednostką. Ogólna 

podstawa prawna określona jest w nowej ustawie o działalności leczniczej. Również w ustawie o 

finansach publicznych. Zarząd może przeprowadzić kontrolę gospodarki mieniem, zarządzania. Ustawa 

o działalności leczniczej szczegółowo określa zakres uprawnień. Przeczytał art. 121 i 122 przywołanej 

ustawy. Natomiast z ustawy o finansach publicznych wynikają bardzo szczegółowe kompetencje 

dotyczące gospodarki finansowej. 

p. Anna Osłowska zaznaczyła, że w uchwale Zarządu Powiatu nie było powołania na zapisy nowej 

ustawy, tylko w oparciu o ustawę o rachunkowości oraz o finansach publicznych. Chodzi również o 

okres objęty kontrolą. Na pierwszym spotkaniu panowie życzyli sobie symulacji za ostatni kwartał. 

Tego jeszcze nie ma, bo nie zakończył się okres rozliczeniowy. 

Pan Starosta zaznaczył, że kontrola nie wynika ze złośliwości, ale z niepokoju. Powody kontroli są 

racjonalne. Zespół składa się z kompetentnych osób, które w jasny sposób przedstawią sytuację ZOZ. 

Kontrola pozwoli na dalsze prognozowanie. Rozmawiamy wciąż o sytuacji w ZOZ i dochodzą słuchy, 

że blokowane są pewne dane. 
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p. Anna Osłowska stwierdziła, że oczywista jest konieczność kontroli, ale ZOZ musi działać 

zgodnie z zapisami ustawy. Prosiła, żeby nie było życzeń o dokumenty, które jeszcze nie powstały. Jest 

moc dokumentacji, którą ZOZ do kontroli przekaże.  

p. R. Bentkowski zaznaczył, że ustawa o finansach publicznych odwołuje się do efektywności, 

gospodarności i o to pytają. 

p. Lech Brzozowski zaznaczył, że Zarząd chciał mieć dane, na podstawie których mógłby 

odpowiedzieć na wniosek ZOZ o przesunięcie spłaty rat kredytu. 

p. Anna Osłowska podkreśliła, że kontroluje się okres przebyty.                                                                                                                                                                                                                                                                                                             

p. Renata Mróz zaznaczyła, że w takim razie podstawa prawna uchwały zostanie rozszerzona o 

ustawę o działalności leczniczej.  

Zarząd podjął uchwałę Nr 92/2011 w sprawie określenia sposobu przeprowadzenia kontroli w 

Zespole Opieki Zdrowotnej w Nidzicy. 

Pan Starosta zapytał, czy przesunięcie spłaty rat pozwoli na osiągnięcie dodatniego wyniku 

finansowego za rok 2011 oraz czy ZOZ zakończy rok bez zobowiązań wymagalnych. 

p. Anna Osłowska zakłada, że tak. 

Pan Starosta poprosił o taką odpowiedź na piśmie. 

p. Anna Osłowska odparła, że odpowiedź będzie. Prosi o przesunięcie rat, żeby nie zostać z 

zobowiązaniami wymagalnymi na koniec roku. 

p. Lech Brzozowski zaznaczył, że audytorzy przeprowadzili kontrolę w szkole AWA–MEBEL i 

nie było z tym żadnych problemów. Będą też kontrole zarządcze w innych jednostkach. Panowie 

audytorzy są zatrudnieni w Starostwie i ułatwiają Starostwu prawidłowy nadzór nad gospodarowaniem 

mieniem powiatu. 

p. Robert Radzymiński stwierdził, że kontrola miała pomóc Zarządowi w podjęciu decyzji. Nie 

może tylko polegać na słowie Dyrektor ZOZ. 

Pan Starosta podkreślił, że Zarząd musi poznać sytuację ZOZ, symulację na przyszły rok. 

p. Anna Osłowska zauważyła, że mówi o tym na posiedzeniach Zarządu, pisze o wszystkim. 

Spłaciła 8 mln zł, więc spłaci też 600.000 zł.  

Pan Starosta zaznaczył, że Zarząd z rezerwą podchodzi do przyszłego roku. Czy opłaci się 

przekształcać ZOZ? 

p. Waldemar Słupski stwierdził, że dyrektor sama wywołała burzę twierdząc, że sytuacja ZOZ jest 

tragiczna. Stąd właśnie kontrola. Skoro coś się dzieje, to Zarząd chce wiedzieć więcej. 

p. Anna Osłowska zaznaczyła, że zysk był fikcyjny, spowodowany umorzeniem pożyczki. 

Zaczyna brakować pieniędzy na spłatę rat, a ubiegły rok zakończył się na minusie. 

Pan Starosta wspomniał, że na Radzie Społecznej ZOZ sytuacja zdawała się wyśmienita. p. 

Śmietanko powiedział, że nie widział ZOZ-u w tak doskonałej sytuacji. 

p. Anna Osłowska podkreśliła, że wpłynęło na to umorzenie. Zaznaczyła, że na 30 września ma 

termin spłaty raty. 

Pan Starosta prosił o informację o sytuacji finansowej ZOZ na koniec roku. Pismo powinno 

zawierać informację, że ZOZ zakończy rok bez zobowiązań wymagalnych, z dodatnim wynikiem 

finansowym. Zarząd wówczas przesunie spłatę rat. 

p. Renata Mróz przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przedłużenia okresu 

udzielenia poręczenia kredytu długoterminowego zaciągniętego przez Zespół Opieki Zdrowotnej w 

Nidzicy. Uwag odnośnie projektu uchwały nie było. Zarząd wynikiem głosowania: 4 - „za”, 1 – 

„wstrzymujący się” wyraził pozytywną opinię odnośnie projektu uchwały w sprawie przedłużenia 

okresu udzielenia poręczenia kredytu długoterminowego zaciągniętego przez Zespół Opieki 

Zdrowotnej w Nidzicy. 

p. Anna Osłowska przypomniała, że ZOZ ma plan inwestycyjny. Jeśli będą duże potrzeby, awarie, 

to pieniędzy nie wystarczy. 

Pan Starosta zapytał o wynik ugody. 

p. Anna Osłowska odpowiedziała, że zgodnie z wrześniowymi rozmowami będzie 190.000 zł. 
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Więcej pytań do dyrektor ZOZ nie było, więc Panie A. Osłowska i A. Malinowska opuściły salę 

obrad. Wyszli również Panowie Sebastian Bentkowski i Piotr Bondar. 

 

p. Lech Brzozowski zauważył, że następny rok ma być dla szpitali lepszy. Nie powinno być 

zagrożenia, że ZOZ nie spłaci kredytu. Zabezpieczenie w budżecie powiatu trzeba zrobić, ale ZOZ 

powinien kredyt spłacić sam. Dodał, że ZOZ będąc w lepszej sytuacji sam będzie musiał finansować 

swoje potrzeby. 

p. Robert Radzymiński stwierdził, że gdyby ZOZ nie robił trudności, to dzisiaj byłyby dane. 

Cytowana wcześniej ustawa zawiera wszystko.  

Zarząd ustalił, że kontrola w ZOZ będzie kontynuowana i Zespół powołany przez Zarząd 

będzie nadal analizował sytuację w ZOZ, aby uzyskać odpowiedzi na wszystkie pytania.  

 

Do posiedzenia dołączyła p. Anna Kalinowska.  

 

Ad. II. 

p. Anna Kalinowska przedstawiła informacje nt. nowych zadań ustawowych powiatu związanych z 

realizacją pieczy zastępczej. Podała m. in, że wzrosną z tego tytułu koszty. Zaznaczyła, że do dnia 31 

grudnia br. Starosta musi powołać organizatora pieczy zastępczej. Może nim być PCPR. Zespół składa 

się z koordynatora i innych osób. Rodzice zastępczy i opiekunowie w rodzinnych domach dziecka będą 

mieli 30-dniowy urlop. Potrzebne będą na ten czas rodziny pomocowe. 

p. Lech Brzozowski zapytał, skąd na to będą środki. 

p. Anna Kalinowska odparła, że są to zadania własne powiatu, bez środków. 

p. Lech Brzozowski poinformował o możliwości skorzystania z Europejskiego Funduszu 

Społecznego. 

p. Anna Kalinowska odparła, że nie ma takich informacji. Może pojawi się taka możliwość. Jeśli 

będą projekty, to będzie pisać wnioski. 

 

Więcej pytań nie było. p. Anna Kalinowska opuściła salę obrad, a dołączyła p. Jolanta Tymińska.  

 

Ad. III. 

p. J. Tymińska zaznaczyła, że wszystkie życzenia odnośnie inwestycji powiatowych zostały ujęte 

w Wieloletnim Planie Inwestycyjnym. Dodała, że Burmistrz Nidzicy nie jest zainteresowany 

dofinansowaniem powiatowych inwestycji, natomiast wystąpił o współfinansowanie inwestycji 

gminnych na ul. XXX-lecia i Placu ks. Władysława Sudzińskiego.  

p. J. Tymińska omówiła Wieloletni Plan Inwestycyjny Powiatu Nidzickiego. 

Postanowiono na przyszły rok wstawić inwestycje w szkołach, natomiast na lata 2015-2020 

przesunąć inwestycję planowaną do realizacji z Gminą Janowo, remont ulic Kolejowa - Kościuszki-

Warszawska, oraz na wniosek p.  Waldemara Słupskiego – budowę dalszego ciągu chodnika na ul. 

Nowomiejskiej, na odcinku od Dębowej do Słonecznej. Po uwzględnieniu tych zmian dokument 

zostanie przekazany radnym do zaopiniowania. 

 

p. Waldemar Słupski i p. J. Tymińska  opuścili salę obrad. Dołączył p. Sławomir Knapiński. 

 

p. Sławomir Knapiński przypomniał problem cieknącego dachu na Zespole Szkół 

Ogólnokształcących. Z p. ………………….. ustalono, że trzeba podnieść dach i sprawdzić przyczynę 

przecieku. p. ……….. miał być ekspertem. Okazało się, że za krótkie były fartuchy. Poprawiono je, ale 

dalej cieknie. Do ubiegłego piątku firma miała zrobić poprawki zgodnie ze sztuką, a jeśli nie, powiat 

miał wziąć innego wykonawcę. Uważa, że środki trzeba będzie odzyskiwać sądownie, a teraz należy 

zabezpieczyć pieniądze na naprawę. 

p. Lech Brzozowski zaznaczył, że problem wciąż istnieje, bo nawet przy małym deszczu cieknie. 

p. Robert Radzymiński zauważył, że trzeba zrobić dokumentację sprawy, ze zdjęciami. 
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p. Sławomir Knapiński porozmawia z p. …….. nt. kosztorysu, a p. Skarbnik poszuka środków w 

budżecie na remont dachu.  

 

Do posiedzenia dołączył Dyrektor ZSO - p. Bogdan Malinowski. 

 

p. Bogdan Malinowski zaznaczył, że w stosunku do wcześniejszego projektu doszła 1 grupa 

językowa – j. angielski. Spadnie liczba uczniów. We wszystkich III poziomach jest po 5 oddziałów. Z 

naboru jest zadowolony, ponieważ jest tyle, na ile liczył. 26,5 osoby przypada na oddział. Spadnie 

liczba godzin, jak również nadgodzin. Rozwiązał stosunek pracy z 1 nauczycielem, 1 jest na urlopie 

zdrowotnym. Dodał, że po poprawkach wynik zdawalności matury wzrósł z 96,5% na 99%.  

p. Sławomir Knapiński dodał, że w ZSO jest 161 nadgodzin brutto, w przyszłym roku będzie 

niecałe 100.  

Zarząd w obecności 4 członków podjął uchwałę Nr 93/2011 w sprawie zatwierdzenia aneksu 

do arkusza organizacji Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Nidzicy stosunkiem głosów: 3 - „za”, 

1 – „wstrzymujący się”. 

 

p. Bogdan Malinowski opuścił salę obrad, a dołączył p. Krzysztof Komorowski. 

 

p. K. Komorowski podał, że w jednym  przypadku jest przekroczenie 9 godzin nadliczbowych.  

Pan Starosta zapytał, ile kosztuje nauka jazdy w Zespole Szkół Rolniczych i Ogólnokształcących 

w stosunku do roku ubiegłego. 

p. K. Komorowski odparł, że nie jest droga. Wyliczenia są o wiele niższe, niż wcześniej podano. 

Pan Starosta zaznaczył, że jeśli nauka jazdy będzie 2-krotnie wyższa, niż w ZSZiO, to trzeba 

będzie w Nidzicy z niej korzystać. 

p. K. Komorowski zaznaczył, że w koszty wliczono również wyjazdy nauczycieli na szkolenia. 

Delegacje wyszłyby drożej. 

p. Renata Mróz przypomniała, że wysłała zapytanie o koszt nauki jazdy. Do paliwa księgowa 

wstawiła też wyjazdy na konferencje. 

Pan Starosta zapytał, czemu 2 nauczycieli miało tak wysokie zarobki. 

p. Sławomir Knapiński odparł, że jedna nauczycielka była na macierzyńskim, a druga miała z tego 

tytułu prawie dwa etaty. 

Pan Starosta zapytał, czy nikt inny nie chciał dojeżdżać. 

p. Sławomir Knapiński wyjaśnił, że nie był to pełen etat, a chodzi o przedmioty zawodowe. Podał, 

że nastąpiła zmiana u p. ……………., który ma mniej godzin (4 godziny ponadwymiarowe). Ponadto 

nauczyciel j. niemieckiego ma 10 nadgodzin. Klasy mało liczne są połączone. Zmian dokonano zgodnie 

z zaleceniami. 

p. K. Komorowski dodał, że przy tak głębokim niżu jest tylko 4 uczniów mniej. 

p. Lech Brzozowski zapytał, ilu jest uczniów w technikum drzewnym. 

p. K. Komorowski podał, że 11 osób. 

p. Renata Mróz zapytała, jak dyrektor przewiduje wykonanie budżetu do końca roku. 

p. K. Komorowski nie przewiduje problemów, może jakieś drobne potrzeby. 

p. Sławomir Knapiński zaznaczył, że w ZSO będą braki. 

Zarząd w obecności 4 członków podjął uchwałę Nr 94/2011 w sprawie zatwierdzenia aneksu 

do arkusza organizacji Zespołu Szkół Rolniczych i Ogólnokształcących w Jagarzewie stosunkiem 

głosów: 3 - „za”, 1 – „wstrzymujący się”. 

 

p. Krzysztof  Komorowski opuścił salę obrad, a dołączył  p. Jan Żeszko. 

 

p. Sławomir Knapiński zaznaczył, że arkusz w tej jednostce nie zmienia się od kilku lat. Arkusz 

daje możliwość wykorzystania 20 godzin ponadwymiarowych, jeśli Zarząd wyrazi zgodę. 

p. Jan Żeszko zaznaczył, że wszyscy pracują tylko na etatach. Pracownicy mają dodatek 

trudnościowy w wysokości 7%. 
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p. Renata Mróz zapytała o przewidywane wykonanie budżetu Poradni do końca roku. 

p. Jan Żeszko odpowiedział, że w stosunku do planu musiał zmniejszyć budżet o 100.000 zł. 

Brakuje środków na wynagrodzenia na 1,5 miesiąca. 

Pan Starosta zapytał, czy podpisana jest umowa z ZOZ na wynajem. 

p. Jan Żeszko odparł, że wg umowy Poradnia płaci 4.500 zł, w tym prąd i woda. Zaznaczył, że 

budżet jednostki to płace i czynsz, nie ma na czym zaoszczędzić. 

p. Renata Mróz zaznaczyła, że do półrocza wypłacane były nadgodziny. Po naszej interwencji 

zaprzestano wypłat. Gdyby nie to, pieniędzy by wystarczyło. Uważa, że zabraknie ok. 30.000 zł. 

Zarząd w obecności 4 członków jednogłośnie podjął uchwałę Nr 97/2011 w sprawie 

zatwierdzenia aneksu do arkusza organizacji Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Nidzicy. 

 

p. Jan Żeszko opuścił salę obrad, a dołączył p. D. Wółkiewicz. 

 

p. D. Wółkiewicz zaznaczył, że w miarę możliwości dostosował projekt do zaleceń komisji. 

Zaznaczył, że w technikum samochodowym będzie 16 osób, a nie 12. 

Pan Starosta zapytał, o ilu uczniów będzie mniej. 

p. D. Wółkiewicz odparł, że liczba jest płynna. Na dzień dzisiejszy jest ok. 60 uczniów mniej, niż 

w roku ubiegłym. Obecnie jest 562 osoby. 

Pan Starosta zapytał, czy przy tak małej liczbie uczniów musi być 4 zastępców. 

p. D. Wółkiewicz odparł, że ma 3 zastępców, z czego 1 powinien być kierownikiem szkoleń, który  

ustala harmonogram praktyk, kontroluje zajęcia praktyczne w terenie. Dzięki kontrolom u jednego z 

pracodawców stwierdzono, że młodzież odbywa praktykę w nieodpowiednich warunkach. 

Pan Starosta stwierdził, że na 100 uczniów przypada 1 zastępca. Organizacja jest przesadzona.  

p. D. Wółkiewicz stwierdził, że musi być osoba odpowiedzialna za kształcenie praktyczne. 

Pan Starosta zapytał, co w sytuacji, kiedy nadal będzie spadek liczby uczniów. 

p. D. Wółkiewicz uważa, że trzeba będzie zrobić to, co sugeruje Pan Starosta. Dodał, że złożył 

dzisiaj wniosek na 17.000 zł na remont dachu na budynku szkoły. Ponadto będą braki w energii, które 

zamierza pokrywać z dochodów. W tej chwili nie powie o innych brakach, ponieważ ogłoszony jest 

przetarg na węgiel. Na dzień dzisiejszy nie wie, czy zamknie budżet.  

p. Sławomir Knapiński zaznaczył, że to, co proponowała Komisja, zostało ujęte w arkuszu. Przy 4 

osobach są nadgodziny. Technikum samochodowe nie może teraz być połączone, ponieważ liczy 16 

uczniów, a  technikum budowlane – 25. 

Zarząd w obecności 4 członków podjął uchwałę Nr 96/2011 w sprawie zatwierdzenia aneksu 

do arkusza organizacji Zespołu Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących w Nidzicy stosunkiem 

głosów: 3 - „za”, 1 – „wstrzymujący się”. 

 

 p. D. Wółkiewicz opuścił salę obrad, a dołączył p. Jarosław Kwiecień. 

 

p. Sławomir Knapiński zaznaczył, że w arkuszu nie było zmian. Uwag do niego nie było. 

p. Jarosław Kwiecień zaznaczył, że w budżecie do końca roku zabraknie na płace ponad 21.000 zł 

ze względu na grupę remontową. Być może zarobi, ale jednostka ma też swoje wydatki. 

Zarząd w obecności 4 członków jednogłośnie podjął uchwałę Nr 95/2011 w sprawie 

zatwierdzenia aneksu do arkusza organizacji Centrum Kształcenia Praktycznego w Nidzicy. 

 

p. Jarosław Kwiecień opuścił salę obrad, a dołączyła p. B. Breńska. 

 

p. Sławomir Knapiński podkreślił, że Zespół nie miał żadnych uwag do arkusza Specjalnego 

Ośrodka Szkolno – Wychowawczego.  

p. B. Breńska podkreśliła, że nabór zwiększył się o 2 osoby. Ma nadzieję, że budżet będzie 

wystarczający do końca roku. Jeśli zostaną środki, to planuje je przeznaczyć na remont pomieszczeń. 
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Zarząd w obecności 4 członków podjął uchwałę Nr 98/2011 w sprawie zatwierdzenia aneksu 

do arkusza organizacji Specjalnego Ośrodka Szkolno - Wychowawczego w Nidzicy stosunkiem 

głosów: 3 - „za”, 1 – „wstrzymujący się”. 

 

p. B. Breńska opuściła salę obrad. 

 

Ad. IV. 

p. Renata Mróz przedstawiła wnioski finansowe jednostek: 

1) Zespołu Szkół Zawodowych – o zwiększenie budżetu o kwotę 17.000 zł na remont dachu. W 

szkole zalewa sale, są rozległe zacieki na ścianach powodujące odpadanie tynku. Następuje 

rozmiękczanie krokwi. Wniosek rozpatrzono pozytywnie. 

2) Powiatowy Zarząd Dróg wnioskuje o przesunięcie środków z zakupu materiałów i wyposażenia 

na zakup usług remontowych w kwocie 17.000 zł z przeznaczeniem na remont mostu w Gołębiewie, 

który wymaga natychmiastowej naprawy przed okresem zimowym. Wniosek rozpatrzono 

pozytywnie. 

p. Renata Mróz zaznaczyła, że jeśli będzie uchwała o przedłużeniu poręczenia dla ZOZ, to trzeba 

będzie uwolnić 607.000 zł. Ponieważ szkoły sygnalizują różne potrzeby, zapytała, czy zmniejszyć 

deficyt, czy może zapisać tę kwotę w rezerwie przy Starostwie. 

Pan Starosta uważa, że można pod koniec roku zdecydować o przeznaczeniu tych pieniędzy.  

p. Renata Mróz zaznaczyła, że jeśli zmniejszymy deficyt, to trzeba będzie szukać środków na 

potrzeby. Łatwiej byłoby skorzystać, jeśli zostaną w rezerwie, ale nie musimy ich wydawać. 

Pan Starosta uważa, że należałoby je mieć w rezerwie, biorąc pod uwagę potrzeby na zimowe 

utrzymanie dróg. 

Zarząd stosunkiem głosów: 3 - „za” 1 – „wstrzymujący się” zdecydował o zmniejszeniu 

rozdziału 75704 - Rozliczenia z tytułu poręczeń i gwarancji udzielonych przez Skarb Państwa lub 

jednostkę samorządu terytorialnego § 8020 - Wypłaty z tytułu gwarancji i poręczeń o kwotę 

607.750 zł z, a zwiększeniu  o tę samą kwotę rozdziału 75020- Starostwa Powiatowe § 4300 – 

zakup usług pozostałych. 

 

p. Renata Mróz  poinformowała, że wpłynęła pozytywna opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Olsztynie odnośnie wykonania budżetu powiatu za I półrocze 2011 r. 

 

Wobec wyczerpania porządku, Przewodniczący Zarządu zamknął posiedzenie. 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała: 

    Małgorzata Wojtaszewska  

 

 

Przewodniczący Zarządu 

/-/ Ludwik Ekiert 

 

Z-ca Przewodniczącego Zarządu 

/-/ Lech Brzozowski 

 

Członek Zarządu  

/-/ Janusz Kwiatek 

 

Członek Zarządu  

/-/ Robert Radzymiński 

 

Członek Zarządu  
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/-/ Waldemar Słupski 

 


